
Nov način financiranja?
KAKO Z GRADIVOM PO NAJKRAJŠl POTI DO DELEGATOV? - DELEGATSKA VPRAŠA-

NJA IN ODGOVORl IMAJO PREDNOST - KAJ PA SAMOUPRAVNE INTERESNE SKUPNOSTI?
SKRAJŠATI SEDANJI MESEČNI RITEM IZHAJANJA

Že vse letošnje poletje in v jesen potekajo v raznih sredinah in na različnih ravneh živahne razprave
o nadaljnji vsebinski in oblikovni usmeritvi Naše skupnosti. Zaključfle naj bi se nekako v novembni,
ko bodo dobile svoj tudi formalni sklep na seji občinske skupščine Moste-Polje.

Pri teh prizadevanjih gre za
dvoje: prvič, kako najučinkovi-
teje prUagoditi vsebino in obli-
ko glasila zahtevam, ki jih sred-
stvom javnega obveščanja na-
laga delegatski sistem. in dru-
gič, kako temu primerno rešiti
nekatere kadrovske in finančne
probleme časopisa. Zavedamo
se, da naloga ni lahka in da je
od njene ugodne rešitve odvis-
no, kako bomo delegacijam in
tudi vsem bralcem zagotovili
kar najučinkovitejše in pravo-
časne informacije. Prvi korak
na tej poti je že storjen v zadnji
— deveti — številki, ko smo se
odločili za tako imenovano de-
legatsko tribuno.

NAMESTO 79 0DB0RNIK0V
1500 DELEGATOV

Novoizvoljena in delegatsko
oblikovana občinska skupščina
ima okoli 1500 delegatov, kate-
rim je treba zagotoviti pravo-
časno dostavo gradiva za ple-
narne seje in seje vseh treh zbo
rov občinske skupščine. Gra-
divo za vsakega delegata obsega
v poprečju približno 80 strani
tipkopisa mesečno. Pomnoženo

._s 1500 daje natanko 120.000
strani. Kolikšno je to delo, če
naj gradivo razmnožujemo v d o
sedanji obliki in kolikšni so
stroški poštnih in drugih stori-
tev, si lahko predstavljamo!
Zato delovna skupina, ki je pre-
učevala to problematiko, meni,
da je edina rešitev v tem, naj

prejmejo kompletno gradivo
samo vodje delegacij in še neka-
teri drugi dejavniki, da pa bi ga
v skrajšani obliki in novinarsko
obdelanega objavljali v Naši
skupnosti na straneh dclegatske
tribune.

KAJ NAJ BI PRINAŠALA
DELEGATSKA TRIBUNA?

Gradivo pred sejami
Gre za tako imenovano pre-

ventivno informiranje o kon-
kretnih ukrepih, programih in
stališčih občinske in mestne
skupščine ter njunih teles. Sem
sodijo objave dnevnih redov za
plenarne seje in seje zborov, po-
vzetki iz gradiva o posameznih
točkah dnevnega reda s komen-
tarjem ali brez njih ter odgovori
na vprašanja delegacij, ki so bila
postavljena na prejšnjih sejah.
In ne nazadnje, sem sodijo skle-
pi in stališča izvršnega sveta o
konkretnih problemih, o kate-
rih je izvršni svet že razpravljal.

Gradivo po sejah
Sem sodi poročanje o razpra-

vah, ki so potekale na sejah
zborov in na plenarnih sejah
občinske skupščine. Za vsak
zbor velja zapisati kratek povze-
tek iz razprav o vsaki točki
dnevnega reda ter stališča zbo-
rov do obravnavanih proble-
mov.

In zopet je tu samostojna in
izčrpna iiiformacija o delu iz-

vršnega sveta, kajti v pristoj-
nosti IS kot politično-izvršilne-
ga organa skupščine je vrsta sa-
mostojnih ukrepov, o katerih
mora biti javnost obveščena iz-
črpno in pravočasno.

V vsaki številki Naše skup-
nosti bi morali na delegatski
strani objavljati tudi infonna-
cije o delu, stališčih, sklepih in
ukrepih samoupravnili interes-
nih skupnosti (izobraževalne,
kulturne, stanovanjske, telesno
kulturne ter skupnosti socialne-
ga skrbstva). Na njihove seje bi
morali vabiti novinarja Naše
skupnosti ali pa uredništvu za-
gotavljati ustrezno gradivo, za-
pisnike s sej ipd.

Izvršni svet občinske skup-
ščine bo moral uredništvu pra-
vočasno posredovati odgovore
na vprašanja delegacij.

Poleg navedenega - nekoliko
bolj uradnega skupščinskega
gradiva - bi na straneh delegat:-
ske tribune objavljali tudli
aktualne uvodnike. Le-ti bi mo>-
rali biti mobilizacijski, infomiai-
tivni, motivacijski in probleiiH-
ski hkrati. Kot taki naj bi dele<-
gate in delegacije spodbujali h
konkretnim razpravam, akcijam
in nafogan^

Novinar, ki bo profesionalnco
spremljal delo skupščine in njev
nih organov, pa tudi drugi članii
uredniškega odbora, bodo mon-
rali občasno s samostojnimi,
kreativnimi, kritičnimi in pole-

Nadaljevanje na 2. strani



Nadaljevanje s 1. strani
mičnimi piispevki komentirati
ukrepe, ki jih izvajata skupščina
in IS. Mimo tega bodo včasih
zaželene tudi bodice, humo-
reske, glose, kozerije. Vse to se
da poljubno ilustrirati z zanimi-
vimi in izvirnimi karikaturiami,
ki naj pritegnejo bralčevo po-
zornost.

Zanimivi bodo tudi pogovori
z delegacijami v obliki miniatur-
ne okrogle mize; tedaj naj bi
imeli delegati priložnost kon-
frontirati svoja stališča in v
sproščenem razgovoru izmenja-
ti stališča do koiikretnih pro-
blemov. Sodimo, da bi morali v
vsaki številki objaviti pogovor
vsaj z dvema delegacijama. Sem
sodijo še intervjuji s posamezni-
mi delegati.

Cimprej bo moral na straneh
delegatske tribune zaživeti tudi
kotiček za usposabljanje dele-
gatov. Vodil naj bi ga stro-
kovnjak. Le-ta bi bil delegaci-
jam najboljši svetovalec. Dajal
bi odgovore na njihova vpraša-
nja in različne praktične na-
potke, nasvete, jih opozarjal na

I njihove pravice in dolžnosti ipd.

KADROVSKfi
PBOBLEMRTIKR

Tako zasnovan koncept gla-
sila pa nedvomno terja tudi ka-
drovsko okrepitev v uredništvu,
v katerem je doslej delala ena
sama oseba in še ta le s polovič-
nim delovnim časom. V bodoče
naj bi list izhajal dvakrat me-
sečno. Delovna skupina je pri-
pravila novo sistemizacijo de-
lovnih mest v uredništvu:

- glavni (odgovorni) ured-
nik — s skrajšanim delovnim ča-
som,

- tehnični urednik - s pol-
nim delovnim časom,

- novinar - s polnim delov-
nim časom,

- lektor in korektor - s
skrajšanim delovnim časom in

- administratorka - blagaj-
ničarka - s polnim delovnim
časom.

FINflNČNfl PBOBLEMATIKA
Novi koncept nedvomno ter-

ja tudi primerne prostore, opre-
mo in znatno večja fmančna
sredstva. Pri dosedanji zasedbi

delovnih mest v uredništvu so
skupni stroški za izdajanje ene
številke Naše skupnosti znašali
29.981 dinarjev. Z novo ka-
drovsko zasedbo se bodo zvišali
na 35.436 dinarjev. Razlika
znaša 5355 dinaijev. Če bi let-
no izdali 20 številk namesto se-
danjih 11, bi to veljalo približ-
no 700.000 dinarjev (seveda pri
sedanjih cenah).

Nedvomno bi gornji znesek
premočno obremenil že tako
obremenjen občinski proračun.
Zato se zavzemamo za še druge
vire financiranja. Eden od teh
je, da bi povsem opustili dose-
danji način zbiranja reklamnih
oglasov in namesto tega predlo-
žili sklenitev samoupravnega
sporazuma med ustanoviteljem,
družbenopolitičnimi organizaci-
jami, samoupravnimi interes-
nimi skupnostmi in TOZD. Ra-
čunamo, da bi s tega naslova
lahko zbrali 20 do 30 % sred-
stev letnega predračuna.

Kot že rečeno, bo o vsej tej
problematiki zavzela dokončno
stališče občinska skupščina na
novembrski seii.
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